
 

 

约克大学亚洲商务管理中心 
Asian Business and Management Program 

暑期项目告知书 

Summer Program Notice  

 

 

 

一、项目主题、地点和日期 

1. Program Theme, Venue and Dates 

 

1)  项目主题：启动你的未来：大学生职业训练营 

Program Theme: Jumpstart Your Future: A Career Bootcamp for Undergrads 

 

2) 项目地点：加拿大多伦多约克大学和大多伦多地区 

The Program will be held in Canada with training taking place at the York University 

campus and in the Greater Toronto Area  

 

3)  项目时间：2025 年 7 月 20 日至 8 月 2 日 

The duration of the Program will be from July 20 to August 2, 2025 

 

 

二、项目目的 

2.  Purpose of Program 

学习职业规划和职业发展相关技能，通过参访相关机构并与有关领域的专业人员交流

对话，了解有关领域对专业技能和人才的要求，以帮助学员更有方向性地规划自己在

自己感兴趣领域的职业方向和路径。 

Acquire knowledge and skills related to career planning and development in the business field, 

and gain an understanding of the professional skills and talents required in the business field 

by visiting relevant organizations and communicating with industry professionals. This 

endeavor aims to encourage participants to actively explore and define their career direction 

and pathway within the business realm.  

 

三、项目日程 

3.  Program Schedule 

 
Date Morning Afternoon 

Day 1 July 20 

Sunday 

 Arrival in Toronto  

Day 2 July 21 

Monday 

Opening Ceremony 

Orientation 

York University Campus Tour 

 

Day 3 July 22 

Tuesday 

Lecture: Introduction to the SDGs: 

Shaping a Sustainable Future  

 

Workshop: English and Beyond - 

Getting Ready for the Capstone Project 

and Site-visits 
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Extracurricular Activity: Playing 

frisbee with YU students 

Day 4 July 23 

Wednesday 

Lecture: Communication Skills in a 

Global Context  

Lecture: Networking in the Global 

Workplace 

 

Extracurricular Activity: Coffee Chat 

and Social games with YU students 

Day 5 July 24 

Thursday 

Company Visit: Royan Bank of 

Canada 

Topic: Career Opportunities in the 

banking industry  

Field Trip: University of Toronto: 

Graduate Study Admission Info Session 

Day 6 July 25 

Friday 

Project Activity: Community 

Exploration in Groups 

Project Activity: Community 

Exploration in Groups 

Day 7 July 26 

Saturday 
Unsupervised free time  

Day 8 July 27 

Sunday 

Unsupervised free time  

Day 9 July 28 

Monday 

Lecture: Public Speaking Skills 

 

Lecture: Career Plan Development with 

SDG Alignment  

Extracurricular Activity: Allan I. 

Carswell Astronomical Observatory: 

outdoor atrium tour 

Day 10 July 29 

Tuesday 

Company Visit: Visiting a Fortune 500 

Tech Company  

Topic: Career Opportunities in the tech 

industry  

Company visit: Visiting an Innovative 

startup Company 

Topic: Career Opportunities in a Startup 

company 

Day 11 July 30 

Wednesday 

Project Activity: Community 

Exploration in Groups 
Project Activity: Community 

Exploration in Groups 

Day 12 July 31 

Thursday 

Capstone Project Session Capstone Project Session 

 

Extracurricular Activity: Photo 

Competition  

Day 13August 1 

Friday 

Working on the final presentation + 

Rehearsal 

Final Presentation 

Closing Ceremony 

Day 14 August 2 

Saturday 

Departure from Toronto 

 

 

四、项目费用 

4.  Program Fees  

 

1. 基于培训团不少于 15人，学生人均费用为 4,200加元。 

Based on no less than 15 participants in the group, each student will pay C$4,200.  

 

2. 费用包括： 

Fee includes: 

 

1) 培训及相关服务： 

Training and related services:  
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a) 为每位同学签发用以办理签证用途邀请函； 

A letter of invitation for each participant as may be required for the issuance of 

travel visas; 

 

b) 负责培训计划的制定、培训课程的讲授、机构访问的安排，以及项目的协

调和管理。 

Training design, course delivery, arrangements of site visits, and program liaison 

and management  

 

c) 所有课程授课教授，课室和视听设备 

All program faculty, classrooms and audio-visual equipment 

 

d) 为每位学生申请约克大学线上学习系统账户 

York University eClass account for each student 

 

e) 开班和结业仪式，以及约克大学项目结业证书 

Opening and closing ceremonies, and Program Certificate 

 

2) 培训班学员在加期间住宿和交通，包括如下： 

Accommodation and transportation for participants while in Canada, including the 

following:  

 

a) 交通 Transportation 

培训团在皮尔森机场和约克大学之间的整团接送，以及与培训相关的公共

交通费用。 

Full group transportation for pick-up and drop-off from Toronto Pearson Airport 

to the York University campus, and training-related public transportation.  

 

b) 住宿 Accommodation 

负责支付住宿费用，在多伦多培训期间入住约克大学学生公寓，双人间。 

Participants’ accommodation on campus. Participants will stay at student 

residence, double occupancy.  

 

c) 餐费 Meals 

不包含学生的餐费。在校期间如需约克大学项目组员工协助安排用餐，项

目组员工将予以协助，餐费由学生自行支付； 

The fee does not include participants’ meal fee. During the training on campus, 

York University staff will assist the participants with their meal arrangements 

when requested. The participants will pay the meal fee themselves.  

 

3. 费用不包括： 

Fee does not include： 

 

1) 申请签证费及相关费用 
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Fee for visa application and related services 

 

2) 往返机票 

Round trip airfares between China and Canada 

 

3) 在加期间餐费和其他个人消费 

Meals and other personal expenses during the period in Canada 

 

4) 在加期间医疗和意外保险险 

Medical and accident insurance during their stay in Canada.  

 

学员在获得签证后必须购买自己的旅行健康保险。保单必须在出发前往加拿大

前至少五个工作日发送给约克大学的联系人。 
Participants are required to procure their own travel health insurance after they 

receive their visas. The proof of coverage must be sent to York University contact 

person at least five business days before their departure for Canada.  

 

 

五、付款方式及退款政策 

5.  Payment Schedule and Refund Policies 

 

1. 每位学员需在 2025年 4月 30日前向约克大学银行账户支付全部款项，并将付款凭

证发给约克大学联系人。约克大学账号信息如下： 
Each participant shall transfer the program fee to the York University's bank account by 

April 30, 2025, and submit the Remittance Advice to the York University contact person.  

Please refer to York University’s bank information as follows: 

 

York University Banking Information 约克大学加币帐户信息： 

Bank Name (银行名称):  

Bank of Montreal, International Banking, Head Office, Montreal, Canada 

SWIFT Code (SWIFT代码): BOFMCAM2 

Account Number (加币帐号): 24641062400 

Transit (转帐号): 24642 

Institute Code (机构代号): 001        

Beneficiary (受益人）: York University 

Beneficiary Address (受益人地址): 4700 Keele Street, Toronto ON M3J 1P3 CANADA 

 

2. 如果由于各种自然灾害、签证拒签、涉及安全或恐怖主义、政府行为等不可预测或

控制的原因导致不能按计划执行或取消此项目，学生将不需要向约克大学支付任何

赔偿费。如果项目还未开始，约克大学将扣除 150加元报名费后退还余款；如果项
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目已经开始，约克大学将扣除已发生费用退还余额。银行退款收取的手续费将由学

员承担。 

 

声称受到不可抗力事件影响的一方应尽可能在最短的时间内以书面形式通知另一方，

并在该不可抗力事件发生后 15 日内向另一方提供关于此种不可抗力事件及其持续

时间的适当证据。 
 

If the program cannot be executed according to the approved plan or has to be cancelled 

due to circumstances beyond their control, such as natural disasters, visa denial, worldwide 

security or terrorist events, and/or government action, students will not be required to pay 

any penalty charge to York University. If the program has not yet started, York University 

will refund the balance after deducting a $150 registration fee; if the program has already 

started, York University will refund the balance after deducting the expenses incurred. The 

transaction fee charged by the bank will be borne by the participant.  
 

The party who claims to be affected by the uncontrollable event should try its best to send 

a written notice to the other party in the shortest time and provide the proper evidence 

regarding this uncontrollable event and its duration to the other party within 15 days after 

the uncontrollable event takes place. 

 

若因非以上原因退出项目，学员所付费用将不予退还。 

If the student withdraws from the program for reasons other than the above, the fee paid 

by the student will not be refunded. 

 

------------------------------------------------------------- 
 

 

我在此确认，我已仔细阅读并接受上述内容 
I hereby acknowledge that I have carefully read the above content and accept it.   

 

 

 

 
____________________________________________          ________________________________________ 

SIGNATURE OF STUDENT             SIGNATURE OF WITNESS                

 

 
____________________________________________                        ____________________________________________   
PRINTED NAME OF STUDENT            PRINTED NAME OF WITNESS                  

 
____________________________________________                        ____________________________________________   
DATE                                                                                           DATE  


